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Protokół z obrad 

XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo odbytej w dniu  

26 maja 2021 roku o godzinie 14.00 w sali wiejskiej w Bolewicach. 

 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz 

Kolecki, który powitał wszystkich zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych w/g listy 

obecności  (listy stanowią załącznik do protokołu, lista obecności wygenerowana z systemu 

DSSS Vote stanowi załącznik nr 1 i 2. Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 

15 radnych, wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przez Radę przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za” 

bez odczytania (załącznik nr 3).  

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe (otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji). 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z wykonywania uchwał 

rady. 

4. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Miedzichowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2020. 

5. Ocena stanu dróg w gminie oraz zaplanowanie remontów dróg na terenie gminy. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedzichowie za 

2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2021-2023. 

8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia zasad przyznawania 

diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla Radnych Gminy Miedzichowo. 

9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie nadania Statutu Sołectwu 

Szklarka Trzcielska. 

10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie powierzenia zadań w zakresie 

działania na rzecz pozyskania zewnętrznych środków w perspektywie finansowej 

2021-2027 Gminie Opalenica. 

11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej na dofinansowanie wymiany systemów ogrzewania węglowego na 

ekologiczne źródła ciepła. 

12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dz. nr geod. 1548/1, 

1549/1, 1550/1, 1548/2, 1549/2, 1550/2, obręb Bolewice, gm. Miedzichowo. 
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13. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym umowy najmu garażu przy ul. Poznańskiej 10 w 

Miedzichowie. 

14. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym umowy najmu pomieszczenia przy ul. Parkowej 18 w 

Bolewicach. 

15. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy gruntu położonego w miejscowości 

Bolewice, gmina Miedzichowo. 

16. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy gruntu położonego przy ul. Szkolnej w 

miejscowości Bolewice, gmina Miedzichowo. 

17.  Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

na terenie wsi Bolewice. 

18. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedzichowo. 

19. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Miedzichowo na 2021 rok. 

20. Bieżące sprawy Rady. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Odpowiedzi na interpelacje. 

23. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Wójt Gminy Stanisław Piechota złożył wniosek o wycofanie z porządku 

obrad dwóch projektów uchwał, tj.: 

 

1. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2021-

2023. 

 

2. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie powierzenia zadań w zakresie 

działania na rzecz pozyskania zewnętrznych środków w perspektywie finansowej 2021-

2027 Gminie Opalenica. 

 

Przewodniczący zaproponował również, aby wprowadzić do porządku obrad w miejsce 

projektu uchwały z pod nr 7 porządku obrad projekt uchwały ws. ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Miedzichowo, o którym zadecydowano na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

 

Wobec tego, że nastąpiła zmiana porządku obrad Przewodniczący zaproponował, ażeby 

zwyczajowo przez podniesienie ręki przegłosować nowy porządek obrad. 

Przewodniczący zapytał – Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem proponowanego 

nowego porządku obrad proszę o podniesienie ręki? 

Przewodniczący stwierdził, że nowy porządek obrad został przyjęty 14 głosami „za” przy 1 

głosie „wstrzymującym”. 
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Jednocześnie poinformował, że punkty od 1 do 6 porządku obrad pozostają bez zmian, 

natomiast w miejsce punktu 7 wchodzi projekt uchwały o ustaleniu wynagrodzenia Wójta 

Gminy Miedzichowo, natomiast punkty od 10 – 10 wypada – ale od 11 będą miały numerację 

o jeden numer mniejszą. 

Przewodniczący przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad.2 porządku obrad: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kolecki: poinformował, że do biura rady nie wpłynęła 

żadna interpelacja ani zapytanie, spytał czy ktoś na sesji chce złożyć takową. Z uwagi na ich 

brak przystąpił do realizacji punktu następnego. 

 

Ad. 3 porządku obrad: Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z 

wykonywania uchwał Rady. 

Przewodniczący poprosił Wójta Gminy Miedzichowo Pana Stanisława Piechotę o 

przedstawienie informacji. 

Wójt powyższe informacje przedstawił w formie multimedialnej, natomiast forma papierowa 

stanowi załącznik do protokołu. 

Radny R. Stasiak – mieszkańcy pytają, kiedy będzie ścieżka rowerowa z Bolewic do 

Lwówka? 

Wójt z tej okazji, że 11 marca obchodziliśmy Dzień Sołtysa wręczył wyróżnionym sołtysom – 

Henryk Wajman Sołectwo Miedzichowo, Daniel Gajewski Sołectwo Bolewicko i Andrzej 

Pasierbek Sołectwo Łęczno-Toczeń - podziękowania i drobne upominki. 

Ad. 4 porządku obrad: Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy 

Miedzichowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie za rok 2020. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie sprawozdania Insp. ds. pozyskiwania funduszy 

unijnych Alinę Frańską. 

Forma papierowa sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. Ocena stanu dróg w gminie oraz zaplanowanie remontów dróg na terenie gminy. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie sprawozdania Kierownik RIOŚ Bogusławę 

Wajman. 

Forma papierowa sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny P. Tramowski – wyegzekwowanie z pozostałymi zarządcami dot. przebudowy ulicy 

Poznańskiej w Miedzichowie, ew. drogi z Trzciela do Jabłonki, czy to są tylko nasze życzenia 

czy coś się dzieje w tych dwóch sprawach? 
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B. Wajman – temat tych dróg są przedmiotem częstych rozmów. Jeżeli chodzi o ul. 

Poznańską, powiat złożył dokumentację na przebudowę licząc na dofinansowanie, ale wtedy 

tego dofinansowania nie otrzymali. Otrzymujemy zapewnienia, że w tym naborze lipcowym 

również złożą, także na to liczymy. Jeżeli chodzi o Jabłonkę, to w ubiegłym roku bodajże 

powiat przeprowadził postępowanie przetargowe na wyłonienie wykonawcy w celu 

opracowania dokumentacji na przebudowę tej drogi. Niestety koszty przerosły ich możliwości 

i umowy wtedy nie podpisano. Po zeszłotygodniowej rozmowie z kier. Antoszewskim 

dowiedziałam się, że złożył zapotrzebowanie u Starosty na 280 tys. zł w tym roku na 

dokumentację, więc myślę, że będą próbowali tą dokumentację w tym roku opracować 

dopiero. 

Radny R. Stasiak – pytanie odnośnie projektu drogi, która ma iść przez os. Leśne w 

Bolewicach, bo tam jest kawałek drogi Nadleśnictwa. Druga sprawa, aby na tej drodze 

pozakładać garby, ponieważ zaczną się wyścigi motocrossowe. 

B. Wajman – trwają rozmowy z Nadleśnictwem, aby włączyli się do tej inwestycji, jeżeli 

chodzi o garby to taką informację Pani projektant otrzymała, żeby zostały uwzględnione w 

projekcie. 

Radny G. Szarłata – popiera inicjatywę, aby odbiór prac drogowych w danym sołectwie był 

podpisywany przez sołtysa. 

W którym miejscu na Węgielni było wykonane równanie drogi? 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Miedzichowie za 2020 rok. 

Przewodniczący poprosił Kierownik GOPS Hannę Kaczmarek o przedstawienie informacji. 

H. Kaczmarek powyższe informacje przedstawiła w formie multimedialnej, natomiast forma 

papierowa stanowi załącznik do protokołu. 

Kierownik GOPS przedstawiła również informacje z przebiegu szczepień przeciw COVID-19 

na terenie naszej gminy. 

Radny R. Stasiak – wielkie uznanie dla Wójta za przygotowanie miejsca do szczepień. 

Radny R. Pigla – podziękowania również dla Pani H. Kaczmarek jako koordynatora tych 

szczepień. 

Ad. 7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Miedzichowo. 

Przewodniczący przedstawił meritum projektu uchwały, tj. elementy wynagrodzenia Wójta 

Gminy Miedzichowo: 

- wynagrodzenie zasadnicze tj. 4700 zł 

- dodatek funkcyjny 1900 zł  

- dodatek specjalny 2640 zł 

- dodatek za wieloletnią pracę – 940 zł 
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W sumie to jest 10180 zł brutto. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poprosił o opinię komisji odnośnie 

zaopiniowania dzisiejszych projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Przemysław Tramowski 

poinformował, że wszystkie projekty uchwał przedstawione na komisjach zostały 

zaopiniowane pozytywnie. 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/188/2021 – załącznik nr 4. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia zasad 

przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla Radnych Gminy 

Miedzichowo. 

Przewodniczący poinformował, że było to dyskutowane na poprzedniej sesji i na poprzedniej 

komisji. Były złożone propozycje – jeżeli chodzi o kwoty, które zostały w 100% 

zaakceptowane i wyglądają one następująco: 

- Przewodniczący Rady – 950 zł 

- W-ce Przewodniczący Rady – 750 zł 

- Przewodniczący Komisji – 400 zł 

- pozostali Radni – 350 zł 

I są tu takie dwa punkty, a mianowicie – diety o których mowa w ust. 1 przysługują w formie 

ryczałtu płatne do 10 dnia miesiąca, za każdą nieobecność radnego na posiedzeniu komisji lub 

sesji RG potrącona jest kwota w wysokości 50 zł.  

Jeżeli komisja i posiedzenie RG odbywa się w jednym dniu to jest tylko jednokrotnie 

potrącane 50 zł. 

 

Radny R. Pigla – proponuje, ażeby dla Przewodniczącego RG gminy podnieść dietę do    

1000 zł poprzez wprowadzenie autopoprawki. 

 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie autopoprawki. 

 

Autopoprawka została przyjęta 6 głosami „za” przy 9 głosach „wstrzymujących się”. 

 

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania projektu uchwały po wprowadzonej 

autopoprawce, w wyniku którego uchwała została podjęta 12 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”  i 2 głosach „przeciw” i zarejestrowana pod Nr XXII/189/2021 – 

załącznik nr 5. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie nadania Statutu Sołectwu 

Szklarka Trzcielska. 

 

Przewodniczący poprosił o głos Sekretarz Gminy Karolinę Łotecką: 
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Nasze statuty dotychczas obowiązujące z uchwały z 2002 roku, w grudniu 2020 roku zostały 

unieważnione. Sąd unieważniając te uchwały zarzucił głównie brak przeprowadzonych 

konsultacji społecznych te prawie 20 lat temu zgodnie z obowiązującą wówczas uchwałą i w 

związku z tym należało przygotować nowy projekt uchwały. W międzyczasie w lutym 

podjęliście Państwo uchwałę w sprawie zasad przeprowadzania konsultacji i na podstawie tej 

uchwały przeprowadzone zostały szerokie konsultacje statutów i tego statutu, który będziecie 

Państwo dzisiaj procedować. Ogłoszenia o konsultacjach były wywieszone na tablicy 

ogłoszeń, w BIP, w sołectwie i mieszkańcy mogli przez miesiąc czasu wnosić swoje uwagi i 

wnioski. Wpłynęła jedna uwaga, która została przyjęta za uwagę słuszną, otóż Wnioskodawca 

wskazywał, że zabrakło w statucie wskazania, kto przewodniczy zebraniu wyboru czy 

odwołania sołtysa i wprowadziliśmy taki zapis, że to Wójt zarządzeniem wyznacza 

przewodniczącego zebrania. 

Co jest również ważne, statuty zostały zaktualizowane do obowiązujących przepisów i 

zrównana została kadencja sołtysa z kadencją rady.  

Oczywiście jeśli uchwała się opublikuje, będziemy chcieli przeprowadzić wybory w sołectwie 

Szklarka Trzcielska. 

 

Radny P. Tramowski – rozumiem, że wszystkie statuty są nieważne i jeżeli byśmy chcieli 

przeprowadzić jakieś zebranie wiejskie to raczej konsultacyjnie niż mające jakiś skutek 

prawny. 

 

W związku z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/190/2021 – załącznik nr 6. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie wymiany systemów ogrzewania węglowego 

na ekologiczne źródła ciepła. 

 

Przewodniczący poinformował, że jest to również projekt uchwały, który był szeroko i długo 

jeżeli chodzi o czas omawiany na posiedzeniu komisji i zapytał czy są jakieś pytania odnośnie 

projektu tej uchwały? 

 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/191/2021 – załącznik nr 7. 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dz. nr geod. 

1548/1, 1549/1, 1550/1, 1548/2, 1549/2, 1550/2, obręb Bolewice, gm. Miedzichowo. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

Głos zabrała Kierownik RIOŚ B. Wajman – jest to obszar, który już w tej chwili w studium 

uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego gminy jest zakwalifikowany jako teren pod 
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aktywizację gospodarczą, pod usługi, pod produkcję, nie pod zabudowę mieszkaniową. Jeżeli 

chodzi o plan miejscowy to musi on być zgodny ze studium, dlatego takie przeznaczenie tam 

jest określone. 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/192/2021 – załącznik nr 8. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu garażu przy ul. Poznańskiej 10 w 

Miedzichowie. 

 

Przewodniczący przeczytał paragraf pierwszy projektu uchwały oraz uzasadnienie i zapytał 

czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/193/2021 – załącznik nr 9. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu pomieszczenia przy ul. Parkowej 18 

w Bolewicach. 

 

Przewodniczący przeczytał paragraf pierwszy projektu uchwały oraz uzasadnienie i zapytał 

czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/194/2021 – załącznik nr 10. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy gruntu położonego w 

miejscowości Bolewice, gmina Miedzichowo. 

 

Przewodniczący przeczytał paragraf pierwszy projektu uchwały oraz uzasadnienie i zapytał 

czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/195/2021 – załącznik nr 11. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy gruntu położonego przy ul. 

Szkolnej w miejscowości Bolewice, gmina Miedzichowo. 

 

Przewodniczący przeczytał paragraf pierwszy projektu uchwały oraz uzasadnienie i zapytał 
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czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/196/2021 – załącznik nr 12. 

 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie nadania nazwy ulicy 

położonej na terenie wsi Bolewice. 

 

Przewodniczący powiedział, że chodzi o ulicę, która przebiega w kierunku ul. Parkowej w 

kierunku łąk. Mieszkańcy Bolewic mówią na te łąki Łazy. Nawet jak nie było tam ulicy, to od 

wieków mówiono się na tą drogę, że jest to droga kasztanowa, ze względu na to, że jest tam 

aleja pięknych kasztanów, także nie mogło być innej nazwy jak tylko Kasztanowa. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/197/2021 – załącznik nr 13. 

 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miedzichowo. 

 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 

 

Przejdę do objaśnień jakie są załącznikiem do uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. W wyniku wprowadzonego zwiększenia dochodów zarządzeniem nr 

16/2021 Wójta Gminy Miedzichowo z 26 kwietnia 2021 r.  , dokonano zwiększenia wraz z 

proponowaną zmianą budżetu uchwały, które Państwo otrzymali. Ogólnie dokonuję 

zwiększenia planu dochodów łącznie o kwotę 103.033,14 zł. Po zmianie dochody budżetu 

stanowić będą kwotę 22.996.752,22 zł. Wszystkie zwiększenia dochodów dotyczą dochodów 

bieżących, które po zmianie stanowić będą kwotę 20.675.922,22 zł, dochody majątkowe nie 

uległy zmianie i stanowią kwotę w budżecie 2.320.830,00 zł. 

Analogicznie dokonuje się zmian po stronie wydatków automatycznie też taką kwotą jaką jest 

103.033,14 zł, po tej zmianie plan wydatków będzie stanowił kwotę 24.762.797,93 zł, z tego 

zwiększono kwotę wydatków bieżących o kwotę 100.033.14 zł i wydatki bieżące wynoszą na 

kwotę 20.553.847.84 zł. Wydatki majątkowe zostały zwiększone o kwotę 3.000 zł i stanowią 

kwotę w budżecie 4.208.950,09 zł. 

Przychody i rozchody budżetu nie uległy zmianie i tylko poinformuje ze deficyt budżetu 

stanowi kwota 1.766.045,71 zł. Tak się przedstawia projekt zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Miedzichowo.  
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Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/198/2021 – załącznik nr 14. 

 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Miedzichowo na 2021 rok. 

 

Zasadność podjęcia uchwały również przedstawiła Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 

 

Jak już Państwu na komisjach powiedziałam, jest tu tak samo zwiększenie po stronie 

dochodów i wydatków kwoty w wysokości tej samej, to jest 12.140,81 zł i z tego pochodzą 

środki na administrację publiczną po stronie dochodów - dokonano zwiększenia planu 

wydatków o tysiąc złotych - otrzymane środki z Banku Spółdzielczego na scenę na boisku w 

Bolewicach. 

Zwiększono dochody o kwotę 3.272,00 zł - są to środki na realizację zadania związanego z 

transportem osób mających trudności w samodzielnym dotarciu do punktów szczepień.  

W dziale 852 pomoc społeczna dokonano zwiększenia kwoty 3.868,81 zł. Jest to dotacja na 

realizację programu "Wspieraj Seniora", i w dziale 851 dokonano zwiększenia dochodów o 

kwotę 4.000,00 zł - jest to dotacja na płacenie składki za osoby pobierające świadczenia 

społeczne i rodzinne. W tym budżecie dokonano tylko zmiany między wydatkami 

majątkowymi to jest na wniosek sołectwa Bolewice, gdzie zrezygnowano z imprez z Dni 

Bolewic przeznaczając te środki na wykonanie sceny w wysokości 3.000,00 zł i kwotę 

7.000,00 zł wraz z dotacją z Banku Spółdzielczego na postawienie garażu na boisku, który 

będzie służyć jako pomieszczenie - zaplecze dla Rady Sołeckiej, to jest na przechowywanie 

ławek i innych przedmiotów, które są w posiadaniu. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 15 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXII/199/2021 – załącznik nr 15. 

 

 

Ad. 19. Bieżące sprawy Rady. 

 

Przewodniczący poinformował, że oświadczenia majątkowe złożyli wszyscy radni w 

określonym terminie, tj. do 30 kwietnia br. Oświadczenia zostały wypełnione zgodnie z 

instrukcją i podczas ich analizy nie dopatrzył się podania nieprawdy lub zatajenia prawdy.  

Wszystkie oświadczenia zostały przekazane do Urzędu Skarbowego. 

 

Przewodniczący zaapelował również do radnych, ażeby zgłaszali i usprawiedliwiali swoją 

nieobecność na posiedzeniach komisji i sesji RG. 
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Ad.20. porządku obrad: Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny R. Poturnicki – pierwsza sprawa – miedzichowska młodzież nie ma co z sobą zrobić w 

wolnym czasie i trzeba by im stworzyć warunki, aby mogli aktywnie spędzać wolny czas np. 

stoły do tenisa stołowego – jeden na Dymarkach a drugi przy plaży betonowy. 

Druga sprawa – wiata pod dębami – żeby doprowadzić prąd i oświetlenie oraz wodę bieżącą. 

Trzecia sprawa – osiedle w Miedzichowie – czy są jakieś działania zaczęte, projekty odnośnie 

dróg, ewentualnie która ulica będzie robiona w pierwszej kolejności? 

 

Radny G. Szczepaniak – problem śmietnika przy parkingu na Błakach – nikt tego nie sprząta. 

 

Radny G. Szarłata – kwestia wynajmu sal wiejskich – propozycja podwyżki kaucji i opłaty za 

wynajem. 

 

Radny R. Stasiak - sprawa gazu w Miedzichowie. 

 

Radny I. Borowy – czy jest możliwość stworzenia skateparku w Bolewicach? 

 

Radny R. Stasiak: 

1. Martwi go marginalizacja gminy przez władze nadrzędne. 

2. Sprawa tworzenia strategii Sołectwa Bolewice. 

3. Ustawa o straży – czy ona weszła czy nie. 

4. Skwerek przy dawnym sklepie Banacha w Bolewicach – konkurs na zagospodarowanie go.  

5. Ulica przy os. Leśnym – możliwość założenia lampy koło słupa. 

6. Brudna flaga reklamująca kino. 

7. Przycisk ePUAP na stronie urzędu gminy nie działał – czy błąd został usunięty. 

8. Nazwa „Ufna Morda” przy posesji na ul. Młyńskiej 18 w Bolewicach w systemie 

informacji przestrzennej Miedzichowo, brzmi nie najlepiej. 

9. Plac zabaw przy straży – czy on będzie przeniesiony na stadion czy będą dwa place zabaw? 

10. Worki do szkła są za słabe. 

 

Wójt: 

1. Stół do tenisa – można by się nad tym zastanowić i zrealizować. 

2. Doprowadzenie prądu do wiaty pod dębami – mamy informacje od sołtysów, gdzie 

potrzebne by były inwestycje prądowe i można by ten punkt doprojektować i oczywiście 

zaplanować środki w budżecie na tą inwestycję na przyszły rok. 

3. Skatepark – jest szansa na pozyskanie środków z KOLDU ok. 200-250 tysięcy zł, ale tylko 

na działalność typowo rekreacyjną, innowacyjną. Więc taka ewentualność istnieje. 

4. Plac zabaw w Bolewicach – to jest w trakcie wszystko. Został złożony wniosek na plac 

zabaw „z wikliną w tle”, więc on byłby przenoszony i realizacja byłaby na boisku a teren, na 

którym jest obecnie plac zabaw byłby przeznaczony dla straży pożarnej. 

5. Gaz w Miedzichowie - będziemy rozmawiać i takie rozmowy się toczyły na temat 

gazyfikacji wyspowej – gaz w zbiornikach - instalacje do 10 m3 gdzie można podłączyć do 

200 gospodarstw tylko w drodze decyzji administracyjnej, natomiast pozwolenie w przedziale 

od 10 do 30 m3. Więc takie zbiorniki są w planach. 
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Rozmowy na temat zbiornika w Miedzichowie koło oczyszczalni też były, ale jesteśmy dla 

nich za małą miejscowością – nie było uzasadnienia ekonomicznego. 

Większość na ten cel miałoby być z dotacji. Padły również takie deklaracje, jak: dotacje na 

cyfryzację gminy, fundusz rewitalizacji – czyli wszystkie nasze stacje kolejowe by się w to 

wpisywały, do 2025 roku mamy dostać wsparcie na ogólny plan zagospodarowania 

przestrzennego gminy, stała samorządowa subwencja inwestycyjna, gazyfikacja. 

Są takie programy – bariery rozwój samorządu 3.0.- chodzi o 3 segmenty działania: 

- ułatwienie/rozwój inwestycji, 

- nowe źródła finansowania, 

- poprawa infrastruktury komunikacyjnej. 

6. Następna rzecz – partnerstwo ds. wody – została złożona deklaracja przystąpienia do tego 

partnerstwa i Radny Kazimierz Kowalczyk wyraził chęć reprezentowania w późniejszych 

działaniach tego partnerstwa. Na razie nie ma żadnych kosztów z tym związanych, jeżeli 

chodzi o samo partnerstwo, bardziej jeżeli chodzi o przepływ informacji w dziedzinie 

melioracji wody. 

 

Kierownik RIOŚ B. Wajman – nakreśliła zasady otrzymania dofinansowania do wymiany 

tzw. „kopciuchów”. 

 

Radny P. Tramowski – czy myślimy o jakiejś współpracy z WFOŚ w programie „Czyste 

powietrze”? Mieszkańcy zwracają się o pomoc i są kierowani do mnie. Ja nie jestem w stanie 

obsłużyć całej gminy, a jeżeli miałbym to robić to moja firma żąda na zasadach 

komercyjnych, czyli musieliby ponosić odpłatność kilkaset złotych. 

Druga sprawa – gaz – czyli Miedzichowo może liczyć na gaz tylko w sytuacji, gdy państwo 

nam da, rząd nam da, z własnych środków nie stać nas. Propozycja, żeby zrobić jakąś listę 

sprawdzającą i ten temat kuć i postarać się własne środki poszukać. 

 

Wójt – jeżeli chodzi o gaz w Bolewicku i w Bolewicach, to nie było żadnych naszych 

środków zaangażowanych tutaj, tylko przez PGiNG, żeby tę sieć tutaj założyli. Cały czas się 

przypominamy i bombardujemy PGiNG w tej sprawie. 

 

Jeżeli chodzi o straż – to na razie trwają konsultacje – z ramienia naszej gminy był na 

spotkaniu z Komendantem Głównym Pan Z. Oses. 

 

Przewodniczący T. Kolecki – program utylizacji azbestu – czy on już działa? 

 

Wójt – do końca czerwca będzie złożony wniosek do WFOŚ i jeżeli dostaniemy 

dofinansowanie to, to co mieliśmy na własny udział , to z tego byśmy uruchomili tą utylizację 

azbestu. 

 

Sekretarz K. Łotecka- kwestia wspólnych bądź nie posiedzeń komisji i sesji RG w tym 

samym dniu, żeby się radni wypowiedzieli. 

Kwestia strategii sołectwa Bolewice jak i Jabłonka Stara, Miedzichowo oraz Lewiczynek – 

ten temat nie jest zapomniany, Pani Alina Frańska jest cały czas w kontakcie z moderatorami 

i te strategie są planowane do opracowania. 
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Radny P. Tramowski – trudno dzisiaj będzie to ustalić. Spotkamy się z członkami 

poszczególnych komisji i przedstawimy nasze stanowisko. 

 

Radny R. Stasiak – skłaniam się, aby to było w ciągu jednego dnia. 

 

Radny K. Kowalczyk – myślę, że materiały sesyjne dostajemy odpowiednio wcześnie i każdy 

może się przygotować i nie ma potrzeby wtedy kilka dni zastanawiać się nad podjęciem 

jakiejś decyzji odnośnie danego tematu. 

 

Rady R. Poturnicki – też jestem za tym, żeby to było w jednym dniu, szczególnie dla tych, 

którzy pracują i muszą się urwać. Posiedzenie komisji nie musi trwać 3-4 godziny, 

merytorycznie punkt po punkcie, dyscyplina pana przewodniczącego i leci jak z płatka. 

 

Przewodniczący T. Kolecki – zgadza się z przedmówcą i również jest za tym, ażeby 

posiedzenie komisji i sesji RG odbywało się w jednym dniu. 

 

Wobec tego głosujemy – kto z Państwa radnych jest za tym, aby posiedzenie komisji i sesji 

RG odbywały się w jednym dniu? 

 

Wszyscy radni jednogłośnie są za tym (15 głosów „za”), ażeby posiedzenie komisji i sesji RG 

odbywało się w jednym dniu. 

 

Radny R. Stasiak – informacja nt. wysokości dofinansowania w programach „Czysta Woda” i 

„Czyste Powietrze”. 

 

Ad.21. porządku obrad: Odpowiedzi na interpelacje. 

 

Przewodniczący poinformował, że z uwagi na brak interpelacji przechodzi do realizacji 

punktu następnego porządku obrad. 

 

Ad.22. porządku obrad: Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Pan T. Kolecki stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka obrady XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo o godz. 17.03. 

 

Protokołowała: J. Agaciak. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

          

         /-/ Tadeusz Kolecki 


